
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV ANDĚLSKÁ HORA 

14.09.2011 

 

Přítomni: Čermáková, Zoul, Hartlová, Junek, Kačenová 

Hosté: Čimburovi, Trefášová 

 

Info:  

- Na vlastní žádost  odstoupila z Osadního výboru pí Monika Hartlová. Do 

8. 10. 2012 je třeba nahradit její místo.  

 

- Úklid v Andělské Hoře má na starosti  pan Prokeš. Prosíme o odklizení 

popadaného ovoce z komunikací na návsi a o vysekání břehu podél cesty 

k nádraží. Dále pak v zimě o údržbu podchodu. 

  

- Závory na železničním přejezdu by měly být do konce roku 2012 

- Silnice směrem na Kryštofovo Údolí letos nebude 

- Byl objednán koš k transbordéru a k první lavičce na cestě k němu 

 

- Byl podán návrh na vybudování pergoly na dětském hřišti. Budou 

kontaktováni tesaři pro zhotovení nákresu a cenové nabídky. 

 

- Žádáme o přidání značky „Slepá ulice“ k vlakovému nádraží. Stává se, že 

kamiony či autobusy značku u Sipronu nerespektují a zajíždí až 

k zátarasu. 

 



- Proběhla diskuse na téma osvětlení vánočního stromečku na návsi. 

Zároveň navrhujeme výsadbu nového smrku, který by v budoucnu měl 

nahradit strom stávající. O místě výsadby se bude ještě diskutovat.  

 

- Prosíme o opravu schodů na cestě z vesnice k vlakovému nádraží 

 

- Prosíme o dodání nových cedulí „Zákaz kouření“ na nádraží ČD 

 

- Budeme kontaktovat společnost „Trilex“ se žádostí o posunutí odjezdu 

vlaku z Liberce na 17:00 místo v 17:32.  

 

 

 

Zapsala: Helena Kačenová 

 

 

  

 

 

 


